

通識核心課程(14 學分) General Education Curriculum (14 Credits)

1.必修 6 學分、自由選 8 學分共 14 學分。 2.每學門至多修習 2 科。		學門 Group
人文領域(4 選 1 學門)		文學經典學門(L) Classics In World Literature
		歷史與文化學門(P) HISTORY AND CULTURES
		哲學與宗教學門(V) Philosophy and Religion
		藝術欣賞與創作學門(M) ART APPRECIATION AND INVETION
社會領域(4 選 1 學門)		全球視野學門(T) GLOBAL OUTLOOK
		未來學學門(R) FUTURES STUDIES
		社會分析學門(W) SOCIAL ANALYSIS
		公民社會及參與學門(S) Civil Society And Participation
科學領域(3 選 1 學門)	院特色必選 Required	資訊教育學門(O) Information & Computer Education
		全球科技革命學門(Z) GLOBAL TECHNOLOGY REVOLUTION
		自然科學學門(U) NATURAL SCIENCES

國企系學生: (Lecture Totally in English)

Students of the Department of International Business need to select the following courses from General Education Curriculum before graduation. (14 credits)

1. 人文領域中選 1 學門 (計 2 學分)

Every student needs to select 1 group from 4 groups, L group, P group, V group and M group. (2 credits)

2. 社會領域中選 1 學門 (計 2 學分)

Every student needs to select 1 group from 4 groups, T group, R group, W group and S group. (2 credits)

3. 科學領域中資訊教育學門為必選，且系統已自動代選上、下學期共 4 學分 (計 4 學分)

Students of the College of Business and Management have to take 4 credits of “INTRODUCTION TO COMPUTERS” from O Group. (4 credits)

Note: The “INTRODUCTION TO COMPUTERS” has already selected by school. Don't drop it!

4. 上述 1-3 合計學分數為 8 學分，通識核心課程共需修習 14 學分，尚不足 6 學分應自上述學門中任選 3 科修習，惟每學門至多修習 2 科且同一科目不得重複。

Students still need to select another 3 courses from all the groups. (6 credits)

Note: Students are not allowed to select more than 2 courses from the same group. Also, each course only can be taken one time.

5. 「經濟未來」、「經濟學概論」及「台灣總體經濟入門」不承認為畢業學分

The “FUTURE STUDIES IN ECONOMICS”, “INTRODUCTION TO ECONOMICS” and the “AN INTRODUCTION TO THE TAIWAN MACROECONOMICS” courses are not admitted as graduation credits.